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Hallo lieve lezers 
van de Freem,

Met de zomer-
vakantie voor 
de deur, kan ik 
aan niks anders 
meer denken. Ik 
kan niet wachten 
om met vrienden 

Oersoep biertjes te drinken bij de 
Waalkade, om dansjes te wagen bij De 
Achtertuin en om lekker te puzzelen 
in de zon. Maar eerst moeten we de 

laatste loodjes overleven. Deze editie 
van de Freem helpt je door de laatste 
loodjes heen, en geeft je tips om het 
ultieme zomergevoel te ervaren. 

Om je te helpen met het leren voor de 
laatste tentamens van dit schooljaar 
geven we je tips in de rubrieken ‘Stu-
deren in de zon’ en de ‘How to... de 
laatste loodjes’.  

Laura Haagmans
Hoofdredactrice 2022-2023

       FreemCW
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INTERVIEW MET MEDE-EIGENAAR VAN 

DE ACHTERTUIN

Pieter Lenting
Pieter doet veel in de horeca: hij is 
bedrijfsleider bij Loetje geweest voordat 
hij Studio Linksvoor is begonnen. Hij 
is een aantal jaar geleden gestart als 
horeca-manager en heeft afgelopen jaar 
ingekocht bij De Achtertuin. Dit maakt 
hem mede-eigenaar. Zijn compagnons 
zijn de creatieve eigenaren van verschil-
lende festivals. Uit de samenwerking 
komt De Achtertuin voort. 

Wat is De Achtertuin?
“De Achtertuin is een initiatief van 
Studio Linksvoor, een overkoepelende 
organisatie van festivals. De Achtertuin 

ligt bij De Vasim, wat bij het NYMA-ter-
rein ligt. Hier is een voormalig zijdefa-
briek herontwikkeld naar een industrieel 
pand met een nieuwe bestemming. Bij 
dit pand is De Achtertuin gevestigd, een 
bruisende biergarten én mede-organisa-
tor van bijvoorbeeld Mout Bierfestival en 
de Smaakmarkt op de Waalkade tijdens 
de Vierdaagse. Ook zijn we onderdeel 
van Drift Festival. De Achtertuin is een 
van de drukste en populairste plekken 
van Nijmegen.”

Hoe is De Achtertuin ontstaan? 
“Een aantal jaar geleden kwam er 
vanuit de gemeente de vraag of iemand 

Van BCKYRD Festival tot biergarten tot Smaakmarkt - De Achtertuin biedt het allemaal aan. Dé bruisende hotspot op 
het NYMA-terrein is verplaatst én breidt uit. Wat gaat er veranderen en waarom moet jij gauw een bezoekje brengen 
aan deze hippe plek? Hoe gaat het er organisatorisch aan toe? We vroegen het aan mede-eigenaar Pieter Lenting. 

een placemaking initiatief wilde doen. 
Placemaking betekent dat er iets op een 
bepaalde plek is wat mensen daarheen 
trekt. Destijds was ik nog geen onderdeel 
van De Achtertuin, maar mijn compag-
nons zijn toen in 2020 met De Achtertuin 
begonnen. Het moest een levendige plek 
worden met een borreltuin, feestjes en 
een podiumfunctie voor veel artiesten. 
Ondanks corona werkte het heel goed en 
begon er langzamerhand levendigheid te 
komen op het terrein.”
“Ongeveer anderhalf à twee jaar later 
kwam er een probleem, namelijk dat 
er op de plek van De Achtertuin een 
hoofdingang moest komen voor het hele 

TEKST JULIE RASING & JULIA VAN ZOEST
BEELD ANOUK VAN BOKHOVEN 

Pieter Lenting, derde van links
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Wat willen jullie uitstralen met De
Achtertuin en hoe doen jullie dit?
“Sommige bedrijven zijn een beetje saai, 
doen altijd hetzelfde. Maar ik denk dat 
wij dat vooral níét zijn. Zoals ik net al zei 
willen we heel toegankelijk zijn, maar we 
willen dit ook voor een divers publiek 
doen. We willen ook dat we verrassend 
zijn. Mensen moeten het idee krijgen 
dat het authentiek is, dat wij dit oprecht 
doen en niet dat we dit zomaar doen om 
geld te verdienen. Dat is niet onze drijf-
veer. Wij vinden het vooral leuk om iets 
anders toe te voegen aan de Nijmeegse 
horeca dan de standaard. Daarom orga-
niseren wij veel verschillende evenemen-
ten. We willen dus dat het dynamisch 
en verrassend is, maar tegelijkertijd ook 
authentiek.”

“Als iets werkt en we een tweede editie 
van iets willen doen, verbeteren we het 
samen met de partij. Maar er zijn ook 
bepaalde succesfactoren die je probeert 
te behouden. Vaak hebben deze elemen-
ten eenzelfde opzet met een bepaalde 
sfeer en energie. Dit brengt automatisch 
een bepaald programma met zich mee. 
Mijn compagnons zijn heel creatief en 
zijn altijd wild met ideeën. Zo hebben ze 
random bedacht dat ze een rollerdisco 
gaan doen. Zij zijn creatiever dan ik, 
maar ik ben meer van het uitvoeren.”

pand. De gemeente vroeg ons of we De 
Achtertuin in z’n geheel 50 meter konden 
verplaatsen. Het lijkt heel weinig, maar je 
moet alles oppakken, verplaatsen en op-
nieuw opbouwen! Dit hebben we vorig
jaar in de lente en in de zomer gedaan. 
Doordat we zijn verplaatst hebben we
nu een aangrenzende binnenruimte die
we gaan gebruiken. De zwakte van de
oude Achtertuin was dat we alleen de
zomer hadden, waarbij we afhankelijk
waren van lekker weer en geen regen.
Nu hebben we de binnen- en buiten-
ruimte gekoppeld! Momenteel zit er
nog niks in de binnenruimte. Dit gaan 
we herontwikkelen, zodat we één groot 
horecabedrijf worden dat zowel binnen 
als buiten het hele jaar kan draaien!”

Wat is de doelgroep van De Achtertuin?
“We gaan een paar dingen in het bedrijf 
anders doen, zoals meer vaste horeca 
het hele jaar door. Daarom willen we de 
doelgroepen breder trekken, dus niet 
alleen de mensen die voor een feestje 
komen. Onze basis doelgroep is millen-
nials, 25-jarigen tot 40-jarigen is best wel 
breed. De buurt is hierin een belangrijke 
factor. Er zijn ontzettend veel mooie 
nieuwbouwwijken neergezet, bijvoor-
beeld in Nijmegen-Noord of Konings-
daal. Vaak zijn het jonge ouders die daar 
zijn komen wonen. Maar we willen een 
plek zijn voor heel veel mensen, want we 
vinden het belangrijk dat we toegankelijk 
zijn. Ook gaat er ander publiek afkomen 
op de lunch dan op de feestjes op vrij-
dag- en zaterdagavond. Dus het is heel 
verschillend.”
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“De gemeente vroeg ons of we
De Achtertuin in z’n geheel 50
meter konden verplaatsen.”

“Sommige bedrijven zijn
een beetje saai, doen altijd
hetzelfde. Maar ik denk dat

wij dat vooral níét zijn.”
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Wanneer ben je tevreden?
“Het belangrijkst is hoe de gasten een 
evenement hebben ervaren. Als zij de 
sfeer geproefd hebben zoals wij dat voor 
ogen hebben, denk ik dat een evenement 
geslaagd is. Het aantal bezoekers is ook 
belangrijk, maar de beleving van de gast 
vind ik belangrijker.”

Ben je wel eens bang dat een evenement 
niet slaagt?
“We zijn eigenlijk ook een proeftuin en 
kunnen nieuwe dingen uitproberen. Daar 
hoort soms ook bij dat een evenement 
een minder groot succes is. Juist omdat 
we verrassend en authentiek zijn, weet 
je het niet altijd van tevoren. Soms is het 
geen succes en niet voor herhaling vat-
baar, maar gelukkig heel vaak ook wel. 
Dat maakt het heel interessant.” 

Jullie zijn een tijd geleden een crowdfun-
dingsactie gestart, waarom?
“De crowdfundingsactie is er om twee 
redenen: als eerst willen we graag een 
bepaald financieel bedrag ophalen, maar 
het belangrijkst is dat we hierdoor am-
bassadeurs hopen te vinden. We weten 
dat De Achtertuin een sterke naam heeft 

binnen Nijmegen. Samen met mensen 
uit de buurt die De Achtertuin steunen, 
willen we nieuwe dingen opzetten. We 
vinden het leuk om onze plannen te de-
len en merken dat er veel goede respons 
op komt. Zo kan je een stukje betrokken-
heid creëren. Op dit moment hebben we 
90% van het streefbedrag opgehaald. We 
hebben nog tot eind april, dus we gaan 
het sowieso halen [het streefbedrag is 
inmiddels gehaald, red.].”

Wat gaan jullie met het opgehaalde geld 
doen?
“Dat is heel verschillend. Het is voor een 
groot deel voor binnen bedoeld. Binnen 
moet alles nog gebouwd worden: de 
keuken, het meubilair en de toiletten. Dat 
kost al meer dan wat we met de crowd-
funding opgehaald hebben. Daarom heb-
ben we ook leveranciers die investeren, 
privé-investeerders en een deel doen we 
met de bank. Buiten willen we ook een 
upgrade geven. Het terrein zal namelijk 
een beetje aangepast moeten worden 
om te zorgen dat de combinatie tussen 
binnen en buiten goed werkt. Ook willen 
we het licht en geluid graag verbeteren.” 

DE ACHTERTUIN
Waar ben je het meest trots op binnen 
De Achtertuin?
“Dat is een goede vraag. Het uitvoeren 
van de plannen die we gemaakt hebben, 
is natuurlijk heel vet. Dat de crowdfun-
ding binnen no-time zo goed is gelopen, 
geeft wel aan dat er animo is. Mensen 
zien het, vinden het leuk en willen er 
graag in meedoen. Ik vind het heel gaaf 
dat mensen veel energie krijgen van onze 
plannen. Doordat we nu bezig zijn met 
het erbij betrekken van de binnenruimte, 
wordt het allemaal wat professioneler. 
We kunnen structureel een heel vet be-
drijf neerzetten, waar we zo dynamisch 
en toegankelijk mogelijk kunnen zijn. Tot 
nu toe is iedereen die ik spreek er heel 
enthousiast over.”
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STUDENTEN VS DOCENTEN
TEKST SAMANTHA VAN CADSAND BEELD ANOUK VAN BOKHOVEN

Met het naderende zomerseizoen komt het zonnetje weer tevoorschijn. We kunnen weer zonder paraplu naar bui-
ten, afspreken op terrasjes of bij grote festivals. Toch is een groot deel van ons sociale leven deze dagen verbonden 
aan de online wereld. Hoe gaan CW-ers om met online technologie in deze warme tijden? Om die vraag te beant-

woorden spreken we met CW student Hannah Bours en CW docent Ming Ebbinkhuijsen.

Het wordt eindelijk weer warmer in 
Nederland. Zoek je de zon op of blijf je 
liever binnen in de schaduw?

Hannah: Ik zoek de zon op! Ik vind het 
fijn om buiten te genieten van het weer 
als het eindelijk warm en zonnig is. 

Ming: Met het mooie weer ga ik het liefst 
zo vaak mogelijk naar buiten. Ik hou van 
de lente en kan enorm genieten van de 
natuur. Ik ga graag wandelen in de zon 
en neem dan regelmatig mijn camera 
mee op pad om foto’s te maken van de 
bloesem, andere bloemen en jonge die-
ren. Dan pik ik onderweg ook graag nog 
een terrasje mee. Maar het hoeft van mij 
niet te warm te worden. Zodra het kwik 
30+ graden aantikt zit ik helaas toch weer 
vaak binnen met de gordijnen dicht en de 
airco aan. Doe mij maar lekker lenteweer, 
20 graden en zon, dan ben ik gelukkig.

Deze dagen heb je je camera vrijwel 
altijd op zak, in je telefoon. Handig, want 
het festivalseizoen komt eraan. Maak 
je bij grote festivals en concerten liever 
veel foto’s/videos of vind je dat dit de 
ervaring vermindert?

Ming: Als ik naar een concert of festival 
ga, probeer ik heel bewust te genieten 
van het moment. Af en toe maak ik wel 
een foto of filmpje. Maar ik snap eerlijk 
gezegd de mensen die alles op hun tele-
foon vastleggen niet helemaal. Als ik dat 
doe merk ik dat ik minder met de muziek 
en de ervaring bezig ben en meer met 
mijn telefoon. Zonde van het moment als 
je het mij vraagt. 

Hannah: Ik maak veel foto’s en video’s 

DEZE EDITIE: HANNAH VS MING

tijdens concerten omdat ik het superleuk 
vind om iets te hebben waarmee ik het 
concert terug kan kijken. Ik film niet alles, 
maar meestal juist kleine stukjes van een 
paar nummers. Voor de rest vind ik het 
wel fijn om er ‘in het moment’ ook bij te 
kunnen zijn, dus film ik niet alles. Ik vind 
niet per se dat veel filmen of veel foto’s 
maken de ervaring vermindert, omdat 
het alleen maar leuk is om na afloop iets 
te hebben waarmee je terug kan kijken 
op het concert.

De vakantie komt er ook weer aan. Hoe 
gaan jullie om met technologie op va-
kantie? Plaatsen jullie veel foto’s tijdens 
de reis, pas wanneer jullie terugkomen 
of helemaal niet? Waarom delen jullie dit 
soort momenten graag of liever niet?

Hannah: Ik plaats lang niet alles wat ik 
meemaak op vakantie; eigenlijk plaats ik 
alleen iets als het echt heel leuk of heel 
mooi is. Meestal plaats ik ook tijdens de 
vakantie alleen dingen op mijn story en 
zet ik pas na de vakantie een foto op mijn 
feed; dan heb ik tijd om op alles terug te 
blikken en van alle ervaringen de leukste 
foto’s eruit te kiezen. Ik deel dit soort 
momenten graag om aan andere mensen 
te kunnen laten zien wat ik heb gedaan of 
mee heb gemaakt. Ik wil dan juist alleen 
de beste foto’s posten, omdat je jezelf na-
tuurlijk van de beste kant wil laten zien. 

Ming: Op vakantie maak ik heel veel 
foto’s. Mijn camera gaat iedere dag mee 
en ik vind het heel leuk om alles vast te 
leggen ter herinnering en om bezig te 
zijn met fotografie. Vroeger deelde ik 
ook veel daarvan op Instagram in mijn 
verhaal en op mijn tijdlijn. Ik was daar 
stiekem best veel mee bezig en wilde 
anderen laten zien wat voor leuke dingen 
ik beleefde of op wat voor mooie plekken 
ik was. Ik begon me af te vragen waarom 
ik het zo belangrijk vond om dat te delen 
met 400 volgers, waarvan je het grootste 
gedeelte toch nauwelijks spreekt. Daar 
ben ik sinds vorig jaar mee gestopt, en 
dat bevalt me prima. Ik deel nu liever wat 
foto’s met een select groepje vrienden 
en familie. Afgelopen zomer hebben 
we een mooie rondreis door Scandina-
vië gemaakt van drie weken en iedere 
ochtend maakte ik een kort verslagje met 
wat foto’s op Polarsteps. Leuk voor het 

thuisfront en voor onszelf om nog eens 
terug te lezen, want veel vergeet je toch 
ook snel weer. Na iedere vakantie maak 
ik trouw een fotoboek en daar blader ik 
nog regelmatig doorheen.

Zou je denken dat de meeste mensen 
meer of minder online zijn in de zomer? 
Waarom wel/niet? En jij zelf, zit jij meer 
of minder online in de zomer?

Ming: Ik denk dat mensen in de winter 
meer online zijn. Dat ze uit verveling 
hun sociale media apps afscrollen, maar 
dat ze zelf minder berichten plaatsen. In 
de zomer zie ik heel veel vakantiefoto’s 
voorbij komen. Dus actief zijn mensen 
denk ik meer online in de zomer, omdat 
er dan simpelweg meer leuke dingen te 
beleven vallen. Zelf ben ik in de winter 
ook meer met mijn telefoon bezig. In de 
lente/zomer ben ik er vaker op uit, en 
spendeer ik mijn tijd liever buiten met 
leuke activiteiten. Ik probeer ook regel-
matig een social media pauze in te las-
sen en verwijder dan alle apps van mijn 
telefoon. Fijn om even geen afleiding te 
hebben en te genieten van alles om me 
heen. 

Hannah: Ik denk dat mensen minder 
online zijn in de zomer, omdat je meer 
tijd hebt om met vrienden af te spreken 
wanneer het warmer weer is en wanneer 
het vakantie is. Je zit niet altijd binnen 
opgesloten vanwege slecht weer zoals 
dat in de herfst of in de winter het geval 
is. Ik zit zelf minder online in de zomer. 
Ik ga dan juist eerder dingen ‘offline’ 
doen omdat ik meer vrije tijd heb en het 
mooier weer is. 
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TEKST FLEUR PETERS & EVA SLOT   
BEELD ME’SHELL PROVENCE 

Wat is er nou lekkerder dan een fruitig biertje drinken op een zomerse dag? Als je het hiermee eens bent, moet je 
zeker eens een kijkje nemen in het assortiment van Oersoep: de bekendste bierbrouwerij van Nijmegen. Op een 

zomerse middag stapten we op onze fiets naar het Honigcomplex, de plek waar Oersoep momenteel gevestigd is, 
om een rondleiding te krijgen van productmanager Danny Smink. Hier mochten we een uniek kijkje nemen bij de 

nieuwe locatie op het NYMA-terrein waar Oersoep vanaf september gevestigd zal zijn!

REPORTAGE 

De brouwerij ontstond in 2012 puur uit passie, plezier en liefde 
voor bier toen twee zwagers (Kick en Sander) besloten om bier 
te gaan brouwen als hobby. Toen de brouwerij werd opgericht, 
was een blond biertje eigenlijk het bijzonderste wat op de 
biermarkt te koop was. Een aantal brouwerijen in Nederland, 
waaronder Oersoep, wilden hier verandering in brengen
en startten een revolutie op het gebied van speciaalbier. Binnen 
tien jaar hebben deze brouwerijen de speciaalbierwereld op zijn 
kop gezet en weten we nu niet beter dan dat er eindeloos veel 
keuzes zijn als het om bier gaat.

Oersoep is de grootste bierbrouwerij van Nijmegen, en daar-
door ook de bekendste. De brouwerij heeft een grote liefde
voor creativiteit, ambacht en plezier. Oersoep brouwt alleen 
speciaalbier in de smaken die ze zelf écht lekker vinden en 
kijken hierbij niet naar trends. Wat bijzonder is aan Oersoep, is 
dat het de enige brouwerij in Nederland is die op grote schaal 
haar eigenschap weggeeft. 

De brouwerij is volledig gefinancierd door crowdfunding en 
vanaf 2019 kun je zelfs mede-eigenaar worden. Om de acht-
honderd mede-eigenaren van Oersoep samen te brengen, is 
de stichting Carried By The Crowd opgericht. Voor deze me-
de-eigenaren is er ongeveer maandelijks een gratis activiteit, 
waarbij ze bijvoorbeeld nieuwe biersmaken mogen proeven en 
beoordelen. Ook is de brouwerij op dit moment bezig om met 
alle achthonderd aandeelhouders een nieuw biertje te creëren.

Kick

Sander
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In Nederland staat Oersoep vooral bekend omdat het bedrijf 
voor loopt op het gebied van innovatie. Techniek en het brouw-
proces zijn voor de brouwerij heel belangrijk en hier zijn ze ook 
erg goed in. De brouwerij maakt namelijk niet alleen bier maar 
ook heel veel andere verschillende producten, van zuurdesem 
tot frisdranken. 

Hoe verloopt het productieproces van een biertje nou eigen-
lijk? Als eerste wordt er natuurlijk een idee bedacht voor een 
nieuwe smaak. Dit gebeurt vaak aan tafel volgens Danny: “Vaak 
proeven we dan gewoon biertjes en schrijven we onze ideeën 
op bierviltjes.” Daarna gaan we nadenken over wat we leuk 
en tof vinden. Door onze ervaring weten we dan eigenlijk al 
precies wat het eindresultaat zal gaan worden.” De smaken 
van de biertjes zijn natuurlijk afhankelijk van het seizoen: in de 
zomer zijn bijvoorbeeld vooral frisse en blonde bieren aantrek-
kelijk. Op basis van deze ideeën gaat de crew van Oersoep aan 
de gang.

De stap die volgt is natuurlijk het bier brouwen en dit doet Oer-
soep door een eigen draai te geven aan oude brouwmethoden. 
Ook is Oersoep de enige brouwerij in Nederland die op grote 
schaal bier van spontane gisting brouwt. Dit houdt in dat de 
wort in het bier een tijdje aan de open lucht wordt blootgesteld, 
waardoor er natuurlijke gistsoorten in het bier terechtkomen. 
In de brouwerij staan vier enorme houten vaten waarin het 
bier drie maanden tot drie jaar rijpt. Het nieuwste biertje van 
Oersoep is een IPA met de smaak van mango, passievrucht en 
perzik. Dit biertje is dus heel fris en romig, dus perfect voor de 
zomer! 
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In het begin brouwde Oersoep ook wilde bieren, wat de meest 
luxe vorm van bierbrouwen is omdat de bieren vijf maanden 
tot drie jaar lang rijpen op houten vaten. Hier is de brouwerij 
uiteindelijk mee gestopt, omdat ze bieren willen brouwen die 
voor iedereen toegankelijk zijn en waar iedereen van kan ge-
nieten. Oersoep bespaart daarom ook niet op het inkopen van 
dure granen of bijzondere hopsoorten, maar gaat echt voor het 
eindproduct. 

Vanwege de liefde en passie voor de inhoud hebben de bieren 
ook altijd een uitzonderlijke uitstraling gehad. Zelf erkent de 
crew dat ze hierdoor nooit met herkenning van de bieren bezig 
zijn geweest, maar altijd voor een vet etiket zijn gegaan. Om 
deze redenen zullen de biertjes van Oersoep vanaf juni er vol-
ledig anders uit gaan zien! Je kent de Sexy Motherbocker mis-
schien nu aan het roze etiket met de rode bok, maar ondanks 
dat dit misschien het bekendste biertje van Oersoep is, zal ook 
deze voortaan niet meer te herkennen zijn aan dit etiket. De 
naam is het enige wat er zal overblijven, dus houd de schappen 
goed in de gaten! 
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In de toekomst wil Oersoep zich ook gaan bezighouden met 
het ontwikkelen van craft soda. Dit is een frisdrank die wordt 
gemaakt op basis van natuurlijke ingrediënten, en dus geen 
suikerbom is. Ze willen zich daarnaast gaan focussen op het 
maken van drankjes als ginger beer en kombucha. 
Bovendien heeft Oersoep nog veel andere grote plannen voor 
de toekomst. Te beginnen met de verbouwing waar ze op dit 
moment middenin zitten. Al fietsend nam Danny ons mee naar 
hun toekomstige brouwlocatie: de NYMA, gelegen langs de 
Waalkade in Nijmegen. Het ziet er nu misschien nog uit als een 
bouwput, maar vanaf september kun je hier genieten van de 
lekkerste biertjes in het park of binnen in de horecagelegenheid 
van Oersoep. 

Eenmaal aangekomen bij de NYMA liepen we via de toekom-
stige ingang het gebouw van Oersoep in. We troffen het oude, 
industriële stroomgenerator pand aan met hoge plafonds 
en meerdere verdiepingen die qua uiterlijk volledig intact is 
gelaten. Door de gehele horecazaak bevinden zich 5 bierketels 
dynamisch door de ruimte heen waar straks het bier uit getapt 
gaat worden. 

Bijzonder aan dit pand zijn de roldeuren aan de kant van de 
Waalkade, waar  verschillende tafels zullen komen en je met je 
vrienden zelf kan bepalen of je dus buiten- of binnen wil zitten. 
De trap leidt naar een verdieping met een grote 
raampartij die zorgt voor een prachtig uitzicht over de Waal. 
Boven op het pand bevindt zich een stalen constructie waar 
een podium zal worden gebouwd voor de “Uit-je-dak fees-
ten”, waar je vanaf beneden in het park kan feesten onder het 
genot van de bieren uit de brouwerij. Dit park telt maar liefst 
340 vierkante meter en komt vol te staan met bomen, planten, 
bloemen en industriële banken die bij de stijl van het pand 
passen. 

Hoe het er allemaal echt uit gaat zien weten ze ook nog niet, 
maar dat dit een toffe plek gaat worden is zo goed als zeker! 
Vanaf september 2023 opent Oersoep haar nieuwe deuren bij 
de NYMA aan de Waalkade in Nijmegen! Ben je benieuwd? 
Zet het dan alvast in je agenda!
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VOETEN IN HET STOPCONTACT

GWEN VAN POORTEN

TEKST:
EVA SLOT &
IZA VERSANTVOORT
BEELD:
LIEKE SPEE

ZOMERVERHALEN
Wat is er nog leuker om te doen in de zomer dan heerlijk in het zonnetje te liggen? Precies, in de zon liggen met 
een goed boek of luisterboek waarbij je helemaal kan wegzwijmelen! Daarom hebben we een aantal boeken én 
luisterboeken met de leukste zomerverhalen voor jou op een rijtje gezet. Hiermee (en natuurlijk je zonnebril en

zonnebrand) kun je je zeker een zomermiddag vermaken!

DAAR WAAR DE RIVIERKREEFTEN ZINGEN 

Gwen van Poorten, vooral bekend als presentatrice van BNNVARA-programma’s 
en van haar populaire podcast #metznallen, vertelt in dit boek hoe ze met haar 
burn-out is omgegaan. Op tweeëntwintigjarige leeftijd ging bij Gwen het lampje 
uit: volgens de dokter was ze volledig opgebrand. Sindsdien heeft ze als missie
om het leven van haar dromen te leiden en mentaal stabiel te blijven. In dit 
boek vertelt Gwen wat ze er precies aan doet om lekker in haar vel te zitten, 
zoals bijvoorbeeld Whatsapp van haar telefoon verwijderen. Het belang-
rijkste doel van dit boek is om te leren hoe je (opnieuw) vrienden kan worden 
met jezelf, en dit probeert ze te bereiken door je hele praktische tips te geven 
die je in het dagelijks leven kan gebruiken. Niks zweverigs aan dus! En wanneer
heb je nou meer tijd om jezelf weer lekker op te laden dan in de zomer?

DELIA OWENS

Dit verhaal neemt je mee naar de moerassen van Noord-Carolina in de jaren 60, waar 
Kya Clark in haar eentje opgroeit nadat ze door haar familie in de steek wordt gelaten. 
Ze beschouwt de natuur als haar thuis en de dieren als haar familie. Vertrouwen in de 
mens heeft Kya niet meer omdat ze door iedereen in haar leven in de steek is gelaten en 
omdat ze in Barkley Cove wordt uitgelachen door de dorpsbewoners. Wanneer ze verliefd 
wordt op twee mannen uit het dorp leert Kya een volledig nieuwe wereld kennen waarin 
ze niet meer eenzaam is. Dit verandert wanneer één van haar vroegere vriendjes dood 
wordt teruggevonden, en Kya door zowel de politie als de dorpelingen als moordenares 
wordt gezien. Dit boek blijft spannend tot de laatste bladzijde, en dus zeker een leestip!
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 LUCINDA RILEY

ISABEL ALLENDE

Dit laatste deel van de mega populaire Zeven zussen-serie begint in Parijs 
eind jaren 30. In dit boek wordt de vraag beantwoord wie Pa Salt was en 
waarom hij de keuze heeft gemaakt om zeven dochters te adopteren. In 2008 
ontmoeten de zeven zussen elkaar aan boord van de Titan om afscheid te 
nemen van hun vader, maar tot ieders verbazing heeft hij aan de zevende 
zus de sleutel naar hun verleden toevertrouwd. Toch blijven er nog heel veel 
vragen over: kenden de zeven dochters hun vader eigenlijk wel? En wat zijn 
de gevolgen van zijn lang verborgen geheimen? Dit is een boek waarbij je 
heerlijk kan wegzwijmelen en waarbij je je fantasie de vrije loop kan laten! 

Dit verhaal speelt zich af in het altijd zonnige Malibu
tijdens de zomer van 1983. We volgen de vier kinderen 
van een wereldberoemde zanger: Nina, getalenteerd 
surfer en supermodel; de broers Jay en Hud, de een 
surfkampioen en de ander beroemd fotograaf en Kit, 
geliefd jongste zusje die het een en ander verbergt 
voor de rest van haar gezin. Jaarlijks geven zij samen 
het grootste feest van het jaar om de zomer af te slui-
ten. Echter komen dit jaar tijdens het feest van de eeuw 
flink wat geheimen en familiedrama boven tafel, die 
hun levens voor altijd zullen veranderen. De combinatie 
van de zomerse setting en een goede dosis spanning 
maakt dit hét perfecte boek voor een lange zomeravond. 

Isabel Allende is een wereldwijd 
fenomeen dat al 23 boeken op de 
markt heeft gebracht. Ze is niet voor 
niets de best gelezen Spaanstalige 
schrijfster ter wereld en doet haar 
naam met dit nieuwste boek, Violeta, 
eer aan. Deze historische roman volgt
het leven van Violeta del Valle, ge-
boren in 1920 als eerste meisje in een 
gezin met alleen maar broers. Haar 
leven wordt getypeerd door de hef-
tige gebeurtenissen in Zuid-Amerika 
tijdens de jaren ‘20 en ‘30. In Violeta 
komt naast de opkomst van vrouwen-
rechten, de val van tirannen ook nog
eens het leven tijdens niet enkel 
een maar twee pandemieën aan 
bod. Het leven van Violeta wordt be-
schreven vol passie en humor. Dit inspi-
rerende boek is zeker de tijd waard!

HET FEEST VAN DE EEUW

DE ZEVEN ZUSSEN: ATLAS

VIOLETA

TAYLOR JENKINS REID
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Ben je geïnteresseerd in communicatie, tekst en gedragspsychologie? Dan zou je toch 
eens moeten overwegen om tekstschrijver te worden. Kijk maar eens op de website van 
Texperts. Dan begrijp je meteen dat tekstschrijven met afstand het leukste communicatie-
beroep is. Én dat je zojuist hebt gehapt op de ‘Disrupt-then-reframe’-techniek…

www.texperts.nl

Het láátste 

wat ik 

wil worden 

is tekstschrijver

is met afstand

het leukste

communicatieberoep



PIC(K) YOUR FAVE
De eerste zonnestralen zijn een feit! De zomer komt eraan! En dat betekent dat het festivalseizoen ook gaat begin-
nen. Lekker met een drankje in je hand genieten van de zon met je vrienden op jouw favoriete muziek. Beter kan 
toch niet? Deze zomer worden er weer allerlei festivals georganiseerd waar je hiervan kunt genieten. Maar wat is 

nou echt je favoriet? We stelden deze vraag een aantal Mycelium studenten...

TEKST FLEUR PETERS BEELD FLOOR CROUSEN

Elyse Kruit, 21 jaar, 
derdejaars Communicatiewetenschap

Mijn favo festival is het Nest. Vorig jaar ben ik voor het eerst 
naar het Nest geweest en ik was eigenlijk meteen verkocht. Er 
waren verschillende stages met verschillende soorten muziek 
waardoor er voor ieder wat wils was. Daarbij was het terrein 

zelf ook heel leuk ingericht waardoor je je zelfs met een rondje 
over het terrein wandelen al prima kon vermaken. Het stukje 

bos met discoballen was zeker mijn favoriet. Daarbij is eigenlijk 
elke editie half Mycelium aanwezig waardoor het sowieso een 
al en gezelligheid is. Ik heb mijn kaartje voor dit jaar in ieder 

geval weer binnengesleept!

Britt van den Beld, 20 jaar, 
tweedejaars Communicatiewetenschap

Mijn favoriete festival is toch wel het Nest. Dit festival vindt 
plaats in het Goffertpark in Nijmegen en daarmee heerlijk 

dichtbij. Heel Nijmegen wordt uitgerukt wat een mega gezellig 
sfeertje creërt. Ik hou ervan om bekenden tegen te komen en 
Het Nest is daar perfect voor. Vorig jaar was het mega lekker 

weer, waardoor het festival een groot succes was!

Sophie Vos, 20 jaar,
tweedejaars Communicatiewetenschap

Afgelopen jaar ben ik naar 538 koningsdag geweest. Ik vond 
het heel leuk! De hele dag door allerlei artiesten onder het 
genot van koude biertjes in de zon. Dit jaar ben ik van plan 

meer festivals te pakken. Zo staan onder andere Concert At Sea
en Appelpop op de planning! Mijn ultieme festivaldroom: een 

weekje Sziget meepakken! Wie weet volgende zomer…
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MYCELIUM
In de vorige editie lieten we jullie een kijkje nemen in het leven van een paar CW-studenten die nu in het buitenland 
studeren, nu zijn we terug met nog meer dappere CW-ers. Deze studenten geven ons een kijkje in hun leven in Bar-

celona, Seoul en Australië. Hebben ze last van een cultuurschok of niet? Lees snel verder om erachter te komen!

Naam: Mette Visscher
Waar: Barcelona, Spanje

Welke vakken volg je daar? 
Ik studeer aan de UPF en hier is het jaar ingedeeld in drie 
trimesters. Ik volg hier vakken van het tweede en derde 
trimester van het jaar. Van januari tot en met maart heb ik 
de vakken International Journalism, Intercultural Spaces, 
Languages and Identities en Consumer Behavior gevolgd. 
Nu ben ik net begonnen aan het laatste trimester en volg ik 
de vakken News Agencies en Public Relations and Digital 
Media. 

Hoe vermaak je je buiten de universiteit om, zit je veel 
binnen en online of toch veel buiten?
Het weer in Barcelona is veel te lekker om veel binnen te 
zitten, dus de meeste tijd besteed ik wel buiten. Er is hier al-
tijd zoveel te doen dat ik mij eigenlijk nooit hoef te vervelen. 
Zo zijn er heel veel toeristische bezienswaardigheden die 
ik heb gezien, maar ik vermaak me ook prima met gewoon 
wandelen door de stad en chillen in het park of op het 
strand. Verder kan je in Barcelona ook heel goed uitgaan en 
zijn er veel leuke (techno)feestjes. 

Hoe gaat het (online) contact houden met familie, zit je 
daardoor nu meer online dan voorheen?
Gelukkig is Barcelona niet de verste bestemming, dus bij 
mij komen er aardig wat mensen op bezoek, zodat ik ze niet 
te lang hoef te missen. Verder is iedereen natuurlijk maar 
een belletje van mij verwijderd. Hierdoor bel en FaceTime 
ik wel wat meer dan wat ik in Nederland deed, maar met 
Whatsapp, Instagram, Snapchat en noem het maar op blijf 
ik ook wel veel op de hoogte. 

Wat mis je het meest aan Nederland? 
Afgezien van de prijzen mis ik de Albert Heijn soms wel. En 
de HEMA. 

Waarover in dit land verbaas je je het meeste?
Het verbaasde me niet per se, want ik had al een bepaalde 
verwachting, maar het grootste verschil dat ik ervaar, is dat 
de perceptie van tijd heel anders is in Spanje dan in Ne-
derland. Hier is alles heel relaxed, je hoeft niet vaak vroeg 
op te staan en te laat komen is heel normaal en niet zo’n 
probleem. Van strakke planningen hoef je hier ook niet zo te 
spreken en een Datumprikker is voor mijn gevoel dan ook 
net zo Nederlands als een Tikkie. 

Naam: Myrthe Wentink
Waar: Seoul, Zuid-Korea

Welke vakken volg je daar?
Ik volg 4 vakken op de Chung-Ang University: Elemen-
tary Korean, Korean Culture & Art, Korean modern film & 
popular music en English through Podcasting. Elementary 
Korean, zoals de titel al aangeeft, is het leren van Koreaans 
voor beginners. Tijdens de lessen gaat de 선셍님 (ook wel 
de professor) vrij snel door de basis van de Koreaanse taal. 
In het begin was dit best wel wennen, maar de lessen zijn 
super goed te volgen en ik heb het idee dat ik de taal best 
snel aan het leren ben. Ik ben nu al een aantal weken met 
mijn groepje bezig met het maken van een podcast over 
cultuurverschillen (aangezien wij uit verschillende landen 
komen) en ik vind het echt super leuk om te doen. Mochten 
jullie het leuk vinden om deze te beluisteren, kan je onze 
podcast ‘Seoul Salad Bowl’ vinden op Spotify, Red Circle en 
Apple Podcast. 

Hoe vermaak je je buiten de universiteit om, zit je veel 
binnen en online of toch veel buiten?
Ik heb vrij veel vrije tijd aangezien ik maar 4 vakken volg. 
Hierdoor heb ik veel tijd om de stad te verkennen en dingen 
te ondernemen. Ik ga dus ook graag met vrienden naar toe-
ristische attracties, parken, cafés & restaurants en bepaalde 
stadsdelen om daar rond te struinen. Verder ben ik lid van 
‘Da C Side’, de hiphop en R&B club van de universiteit. 
Binnen deze club krijgen studenten de ruimte om zelf rap of 
R&B liedjes te produceren en vervolgens met deze liedjes 
op te treden. Ik ga regelmatig uit eten met andere leden van 
de club en natuurlijk naar de 노래방 (karaokebars). Ik ben dus 
vrijwel alleen maar buiten te vinden. 
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OUTSIDE
TEKST SAMANTHA VAN CADSAND & EVA GERRITSEN
BEELD JULIE VAN KERKHOFF

Hoe gaat het (online) contact houden met familie, zit je 
daardoor nu meer online dan voorheen?
Het contact houden met mijn familie en vrienden gaat voor-
al via Whatsapp. Ongeveer 1x in de 1 a 2 weken videobel ik 
met mijn ouders en mijn broer. Verder bel ik regelmatig met 
mijn vriend en af en toe met wat vrienden. Het is erg lastig 
om een goed moment te vinden om te bellen aangezien 
er een tijdsverschil is van 7 uur en het ‘normale’ leven in 
Nederland natuurlijk ook gewoon doorgaat. Dus ik denk dat 
ik over het algemeen niet meer online zit dan dat ik deed 
voordat ik naar Korea kwam, aangezien ik toen veel meer op 
mijn telefoon zat als vermaak dan nu. 

Wat mis je het meest aan Nederland? 
Hoe raar het ook gaat klinken, ik mis het hartige eten in 
Nederland het meest. In Korea houden ze heel erg van zoet 
eten. Dit betekent dus ook dat al het eten wat hartig hoort te 
zijn, heel erg zoet is. Als je hier bijvoorbeeld frietjes besteld 
in een restaurant met ‘knoflooksaus’ is de saus zo enorm 
zoet dat je helemaal niks meer terug proeft van de knoflook. 
Verder mis ik de Nederlandse kaas en het brood ook echt 
enorm. Ze verkopen hier alleen maar plastic kazen zoals de 
Amerikaanse ‘sandwich’ kaas en een blok plastic Mozzarel-
la. 

Waarover in dit land verbaas je je het meeste?
Naast het feit dat alles zoet is in Korea, verbaas ik mij het 
meest over de dieetcultuur in Korea. Op elk product wat je 
kan vinden in de supermarkt staat groot voor op het label 
hoeveel calorieën een bepaald product bevat. Ik wist van te-
voren dat Koreanen een obsessie hebben met enorm slank 
zijn en dat het enorm normaal is om op ‘dieet’ te zijn. Ik wist 
echter niet dat het zo heftig was dat wanneer mensen eten 
kopen, ze gelijk willen weten hoeveel calorieën er in een 
product zitten zodat ze weten of het voldoet aan hun stren-
ge dieet en of ze het dus wel of niet zullen kopen.

Naam: Maxim van der Molen
Waar: Australië, Sydney

Welke vakken volg je?
Ik volg Duits, Introduction to Criminology en Introducing 
Indigenous Australia.

Hoe vermaak je je buiten de universiteit om, zit je veel 
binnen en online of toch veel buiten?
Ik probeer op vrije dagen veel van Sydney en omgeving te 
ontdekken, dus ik ben toch meestal wel buiten.

Hoe gaat het (online) contact houden met familie, zit je 
daardoor nu meer online dan voorheen?
Ik bel iedere dag met Nederland. Vaak bel ik mijn ouders en 
iedere avond bel ik wel mijn vriend. Hierdoor zit ik wel iets 
meer online. 

Wat mis je het meest aan Nederland? 
Naast m’n familie en vrienden, die ik natuurlijk het meest 
mis, denk ik vooral het eten. Het brood hier vind ik niet zo 
lekker en ik eet toch aardig veel brood. Ook mis ik m’n fiets 
wel heel erg, het is zo handig om zo overal heen te kunnen 
fietsen en hier moet je dan veel langere stukken lopen of 
met het OV.

Waarover in dit land verbaas je je het meest?
Ik verbaas me denk ik het meest over hoe weinig er aan 
recycling wordt gedaan. Ik had verwacht dat dat hier wel 
een groot ding zou zijn, maar het lijkt alsof ze in dat opzicht 
nog niet zo ver zijn.
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TRENDS
TEKST EVA GERRITSEN & LOTTE MEEUSE
BEELD FLOOR CROUSEN

Het festivalseizoen is weer van start gegaan. Tegenwoordig zijn er allerlei gadgets die jouw dagje festival een bé-
tje makkelijker maken. Maar welke zijn nou écht handig? Wij hebben de handigste gadgets uitgezocht en op een 
rijtje gezet, zodat jij zonder zorgen kan feesten.

FANNY PACK
Je zit er natuurlijk niet op te wachten om de hele dag een tas 
mee te zeulen. Maar het is wel zo handig om je powerbank/
zonnebril/partyplugs/telefoon bij je te houden. Een fanny 
pack is daarvoor een handige oplossing.

UNIVERSELE PARTY DOP
Je hebt het vast vaker gehoord: “Let op je drankje voordat 
ze er iets in stoppen!”. Met een universele party dop hoef jij 
je hier geen zorgen over te maken. Deze dop kun je aan je 
sleutelbos hangen en past op elk flesje. Zo weet je zeker dat 
niemand ongezien iets in je drankje kan stoppen.

WEG MET DIE KATER!
Aan het eind van een meerdaags festival ben je vaak ge-
sloopt. Maar hoe zorg je er nou voor dat je elke dag weer 
kan pieken? Wij helpen je uit de brand met onze anti-kater 
musthaves! Ten eerste is het heel verstandig om voordat je 
gaat slapen een paar glazen water te drinken. Werkt dit nou 
niet? Dan kan een pakje paracetamol natuurlijk niet ontbre-
ken. Water drinken helpt sowieso erg goed om een kater 
tegen te gaan. Een banaantje de volgende dag geeft je een 
flinke energieboost, helpt je lichaam de alcohol af te breken 
en houdt de vochtbalans op orde! Voor een fris gevoel in je 
mond, en zodat anderen jouw adem niet ruiken is een doosje 
smintjes jouw redmiddel! De geur van klotsende oksels van 
al dat dansen ga je tegen met een mini-deo. 

€3,94

€3,95
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POWERBANK
Al die feestjes moeten natuurlijk vastgelegd worden. Dan 
is het niet handig als je opeens met een lege telefoon staat. 
Gelukkig zijn er vele soorten powerbanks waardoor je je 
telefoon de hele dag door kan gebruiken. Zoals deze op 
zonne-energie.

PARTY PLUGS
Bescherm je oren goed, want je hebt er maar twee van. Op 
doofheid of tinnitus zit je waarschijnlijk niet te wachten, dus 
schaf een paar partyplugs aan om jouw oren te beschermen 
tegen de harde klanken. Neem bijvoorbeeld deze van Alpine, 
die je met een handig bewaardoosje koopt.

PRINGLES DEKSEL OP JE BEKERTJE
Heb je net een nieuw biertje gehaald en sta je weer tussen 
de menigte te dansen, wordt er ineens confetti afgestoken 
en zit er allerlei papier in jouw spa goud! Hiervoor de ideale 
oplossing: De deksel van een Pringles-bus past precies op 
jouw bekertje. Neem er eentje mee als je naar een festival 
gaat. Zo komt er niets anders dan bier in jouw bekertje.

ZONNEBRIL EN BRILLENKOORD
Fijngeknepen oogjes door de felle zon in je gezicht, of ge-
woon als statement een catchy brilletje. Om ervoor te zorgen 
dat jij je hippe bril niet verliest, kun je er een koordje aan 
vastmaken waardoor hij aan je nek blijft hangen als je hem 
even niet op hebt. Zoals deze: met dit hippe montuurtje steel 
jij de show!

BUCKET HATS
Om jouw outfit helemaal compleet te maken kan een hoofd-
accessoire natuurlijk niet ontbreken! Van petten, bandana’s 
tot hoeden en haarbanden. De bucket hat is helemaal hét. Je 
hebt ze al voor een klein prijsje met een leuk printje, kleurtje 
of patroontje!

HOLD UB BEKERHOUDER 
VOOR FESTIVALS
Bij de meeste festivals en evenementen moet je tegenwoor-
dig je oude bekertje weer inleveren om een nieuw drankje 
te halen, of je moet bijbetalen. Hoe onpraktisch is het om de 
hele dag met een leeg bekertje in je hand te staan? Hiervoor 
is de bekerhouder uitgevonden! Deze maak je gemakkelijk 
aan je tas of broek vast en zo heb jij tijdens het dansen je 
handen vrij. Bijvoorbeeld deze, voor €3,95 ben jij voor de 
rest van de zomer voorzien!

€7,95

€3,95

€15,05

€14,96

€13,95
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ÉÉN CAPPUCCINO EN 
EEN LEVENSLES ALSTUBLIEFT

Ik werk nu bijna een jaar in een koffiezaakje 
bij mij in het dorp. In die tijd heb ik aardig wat 
kennis opgedaan over de levens van onze vaste 
gasten. De ene wat meer gewenst dan de andere. 
Sommige gasten hebben er namelijk een handje 
van om al hun problemen op tafel te gooien. Dit 
is een dag in mijn leven als therapeut-barista.

Het is donderdagochtend, marktdag. De eerste mensen 
komen binnengewandeld voor een heerlijk bakkie pleur. 
Ik sta achter de bar en begroet semi vrolijk iedereen die 
binnenloopt. Vanwege de markt is merendeel van de 
klandizie vandaag 60+ en laat dat nou precies de groep 
mensen zijn waar ik me af en toe gruwelijk aan kan 
irriteren. Een van de vaste gasten gaat zitten en ik begin 
alvast met het maken van een cappuccino, want dat 
drinkt ze toch altijd. Terwijl ik de melk op schuim, laat ze 
vallen dat ze dit keer wat eerder is dan haar dochter en 
kleinzoon, aangezien ze net van de huisarts komt. Als 
de meelevende barista die ik ben, vraag ik natuurlijk of 
alles oké is. Omdat het netjes is, maar voornamelijk om-
dat ik mijn neus niet uit andermans zaken kan houden 
en veel te nieuwsgierig ben.

Dit is de eerste fout van de ochtend. Met een diepe 
zucht begint ze te vertellen: ‘Ja, ik had al een aantal 
weken last van buikpijn en verstopping en het werd 
maar niet minder.’ Ik giet de melk over de espresso en 
vraag me tegelijkertijd af waarom ik niet voor deze ene 
keer mijn nieuwsgierigheid kon onderdrukken. Ze gaat 
helaas door met haar verhaal: ‘Ik had al van alles ge-
probeerd, maar ik bleef last hebben van darmklachten. 
Zelfs nadat ik laxeermiddel had aangeschaft. Dus toen 
heb ik toch maar de huisarts gebeld en toen bleek het 
uiteindelijk dat ik een darmontsteking heb!’ Wanneer 
ik haar cappuccino neerzet, zet ik mijn beste bezorgde 
gezicht op. ‘Ow jeetje wat vervelend zeg, hopelijk is 
het snel over!’ hoor ik mezelf met een half gemeende 
oprechtheid zeggen. Het is natuurlijk ook wel vervelend 
voor het arme mens. Ik loop terug naar de andere kant 
van de bar om toch een 
beetje afstand te bewaren, in de hoop dat ze zich hier-
door niet geroepen voelt om dieper op het onsmakelijke 
onderwerp in te gaan. Maar helaas, in het daarop-
volgende kwartier hoor ik alle ins and outs van haar 
darmontsteking en de bijbehorende ziekenhuis- en 
huisartsbezoeken. 
Na afloop van haar verhaal laat ik nog één keer weten 
dat ik met haar meeleef en ga vervolgens door met mijn 
werk. Onder het geluid van de malende koffiemolen 
vraag ik me af waarom ze dit met mij heeft gedeeld. 

Het is nou niet bepaald een onderwerp waarvan je wilt 
dat iedereen op de hoogte is. Toch is ze niet de enige 
gast met de neiging om te ‘oversharen’. Er zouden 
boeken geschreven kunnen worden met de verhalen die 
mensen aan mij vertellen op mijn werk. Misschien moet 
ik extra loon gaan vragen voor de diensten die ik bied 
als luisterend oor en neptherapeut. Dan kan iedereen 
voortaan terecht voor een cappuccino en een levens-
les, al heb ik toch liever dat ze hun iets te persoonlijke 
verhalen voor zich houden.

TEKST FLORIEN VINKOERT
BEELD JULIE VAN KERKHOFF

GASTCOLUMN
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ST   RING

TEKST LOTTE MEEUSE
BEELD LIEKE SPEE

Met de middelbare school gingen we elk jaar 
een dag naar de Efteling. In totaal kon je dan in 
zo’n vier tot vijf attracties, omdat je natuurlijk 
nooit de enige bent in het mooie attractiepark in 
Kaatsheuvel. Met de vaste gast van het park heb 
ik het nooit zo gehad: in de buurt van Pardoes 
kwam ik niet, de draak en de pratende boom in 
het Sprookjesbos waren voor mij, toen ik nog 
klein was, al spannend genoeg. Op een zonnige 
dag ging ik graag in risicovolle attracties zoals 
de Piraña en de Vliegende Hollander. Als het 
meezat bleven je sokken en broek droog, maar 
wat was het verschrikkelijk om de hele dag met 
natte sokken te moeten lopen.

 Als je het mij vraagt zijn de wachtrijen het 
ergst nog niet. Carnaval Festival overtreft alles, 
met by far als grootste nadeel het muziekje dat 
zich nog dagen na een bezoek aan de Efteling 
in mijn hoofd afspeelt. Aan suiker al helemaal 
geen gebrek op zo’n dag: de verleiding van een 
suikerspin, zuurstok, wafel, poffertjes of churros 
kon ik vaak niet weerstaan. Het gevolg? Na een 
ritje in Joris en de Draak staat de zuurstok, die je 
een kwartier geleden naar binnen hebt gewerkt, 
weer rechtop in je slokdarm. 

Laatst waagde ik me er weer aan. Samen met 
mijn zus en een vriendin bezochten we op een 
zonnige zaterdag het park. Druk was het zeker, 
maar de gezelligheid en leuke attracties wogen 
daar wel tegenop. Ik liet me overhalen om in 
‘Carnaval Festival’ te gaan en de muziek die zich 
daar continu afspeelt, viel nog wel te overzien. 
Met zijn drieën dachten we wel in één karretje 
te passen (spoiler alert: dat paste niet). De acht 
minuten dat het ritje duurde waren acht helse 
minuten, met zere heupen én het deuntje van de 
attractie in ons hoofd zetten we onze dag voort. 

Het gebied waar je je geld daadwerkelijk ver-
spilt, hebben we succesvol overgeslagen. Geen 
ballen gegooid, badeendjes gevist of blikken 
omgegooid, maar het was lastig er gauw voorbij 
te lopen. Zo’n grote knuffelbeer wil je natuurlijk 
winnen. Als je erover nadenkt ‘win’ je nooit, 
want je geeft er soms zoveel geld aan uit dat je 
net zo goed direct de prijs had kunnen kopen. 
Maar goed, om de pret nu niet verder te beder-
ven, kijk ik toch positief op deze dag terug. In 
veel attracties geweest, veel gegeten en bovenal 
veel lol gehad, want dat is waar het voor mij 
uiteindelijk om draait. In de buurt van Pardoes 
kom ik nog steeds niet. 

De Efteling

Uren in de rij staan voor een achtbaanritje van een paar minuten, overpriced 
versnaperingen en schreeuwende kinderen. De Efteling is waanzinnig, maar 
tegelijkertijd mijn nachtmerrie. Ik ben er vaak genoeg geweest om te kunnen 
concluderen dat een uitje naar de Efteling duidelijk meer is dan slechts een 
dagje naar een attractiepark. 
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ZOMERPUZZELS: 
OM TE ZWETEN

Op een oh-zo-mooie zonnige dag is het reuze zonde om eindeloos te scrollen op je telefoon. 
Pak een pen en schud je hersenen los voor de zomer puzzels: om te zweten!

TEKST JULIE RASING & LOTTE MEEUSE 
BEELD FLOOR CROUSEN

INVULVERHAAL: 
FESTIVAL PAKKEN?

Vul de gaten in de tekst in met de omschrijvingen die erbij staan en kom erachter wat jij op een 
festival meemaakt! Tip: ook leuk om samen te doen!

De wekker gaat. Langzaamaan word ik wakker. Ik open de rits van mijn tentje en sluit hem weer 
gauw, want het licht is te fel. Nog 2 dagen __________ (festival) te gaan. Misschien had ik gisteravond 
iets minder shotjes __________ (sterke drank) moeten nemen. Wat is er eigenlijk gebeurd? Terwijl ik 
naar de wc loop heb ik het gevoel dat ik iets kwijt ben. Ik ben mijn __________ (gebruiksvoorwerp) 
verloren! Wat moet ik zonder? Als ik van de toiletten terugkom is het eerste dat ik doe naar de ge-
vonden voorwerpen gaan. Ik volg de __________ (kleur) route naar het informatiecentrum. Eenmaal 
daar loop ik een bekend gezicht te lijf… ‘Jij ook hier?’ Het is mijn Nederlandse vakantieliefde uit 
__________ (Europees land). Meteen word ik overspoeld door een gevoel van __________ (dieren) in 
mijn buik. Ik moet me nu focussen op het vinden van mijn __________ (zelfde gebruiksvoorwerp). Bij 
de gevonden voorwerpen kom ik van alles tegen: __________ (onmisbaar festival item), __________ 
(keukengerei) en heel veel _________ (iets wat je kan kopen in de HEMA). Maar niet mijn __________ 
(zelfde gebruiksvoorwerp). Ineens schiet me iets te binnen. De laatste keer dat ik __________ (naam) 
zag was niet __________ (getal) jaar geleden op vakantie. Sterker nog, ik heb hem/haar/hen gisteren 
gezien bij de __________ (planeet) Stage. En wat er toen gebeurd is, is voor mij een groot vraagteken. 
Ik hoor een bekende stem: ‘Kan je het vinden, of moet ik je helpen zoeken? Je was behoorlijk van de 
__________ (vreemd voorwerp) gisterenavond’. Ik ga compleet uit mijn plaat. ‘Waarom achtervolg 
je me? En wie denk je wel niet dat je bent? Laat me met rust en begin al helemaal niet meer over 
gisteravond!’. Hoe meer ik zijn/haar/diens __________ (lichaamsdeel) zie, hoe meer de herinneringen 
in vlagen terugkomen. We hebben samen __________ (voltooid deelwoord) en zijn toen bij het op-
treden van __________ (favoriete artiest) beland. Maar waar ik __________ (zelfde gebruiksvoorwerp) 
ben kwijtgeraakt, en hoe ik uiteindelijk in mijn tentje ben beland is me een raadsel. ‘Je __________ 
(zelfde gebruiksvoorwerp) ligt in mijn tent. Gisteren wilde je in mijn tent __________ (werkwoord), 
maar ik heb je naar je eigen tent gebracht. Sorry, ik wilde nog een briefje naast je kussen leggen, 
maar een __________ (kantoorartikel) had ik helaas niet. Zullen we naar mijn tent gaan en ontbijten?’ 
Na __________ (eten) te hebben gegeten en een goed gesprek met _________ (zelfde naam), blijven 
de __________ (zelfde dieren) in mijn buik maar komen. Ik heb mijn __________ (zelfde voorwerp) 
gevonden en we gaan vandaag samen naar het optreden van __________ (favoriete artiest 2). Wat 
een belevenis!
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SUDOKU
Hier een hersenkraker. Met al die festivals en feestjes kun je de 

hersencellen een boost geven. Succes!

Calippo
Festini
Raketje
Solero

Cornetto
Liuk
Schatkistje
Split

Dubbellikker
Magnum
Schepijs 
Twister

WOORDZOEKER
Zijn de temperaturen gestegen en ben je onderhand alweer toe aan 

verkoeling? Zoek de ijsjes! Wees snel, anders smelten ze!
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DAY IN THE LIFE OF...
ESMEE MOOREN
Voor een aantal van ons kan het studentenleven niet lang 
genoeg duren, maar ooit zullen we er toch echt aan moeten be-
ginnen: een baan. Het hebben van een bijbaan kan de stap naar 
het fulltime werkende leven wat minder groot maken. Master-
student Esmee Mooren vertelt ons wat over haar bijbaan in de 
evenementensector. 

TEKST EVA GERRITSEN
BEELD LIEKE SPEE
BEELDMATERIAAL MEIKE VAN WUIJTSWINKEL

Hoe ben je bij deze baan
terecht gekomen?
Tijdens mijn bachelor heb ik stage 
gelopen bij Ieder Talent Telt. Dit is een 
netwerkorganisatie waarbij vanuit alle 
onderwijsinstellingen en kinderopvang 
in Nijmegen zogenaamde ‘Community 
Builders’ een dagdeel of twee werkzaam 
zijn. Zo verbinden ze de verschillende in-
stellingen op het gebied van talentontwik-
keling van kinderen en jongeren, samen-
werking en onderwijsontwikkeling.Tij-
dens mijn stage kwam er een functie vrij 
om via de Gemeente als student commu-
nicatiemedewerker te werken bij Ieder Ta-
lent Telt. Ik wilde ontzettend graag blijven, 
dus ik heb hard mijn best gedaan op mijn 
sollicitatie. Gelukkig was ik het geworden 
en werk ik er nu 16 à 20 uur per week.

Hoe ziet een werkdag er voor jou uit?
Ik ben student communicatiemede-
werker, maar ik heb een grote 
voorliefde voor het organiseren 
van evenementen. Dat komt denk 
ik doordat ik tijdens een evenement 
het effect van mijn werk letterlijk 
voor mij zie; een lach op een gezicht, 
een jongere die geraakt wordt door 
het verhaal van een ander, verbin-
ding met elkaar. Dat is voor mij veel 
waardevoller dan digitale cijfertjes
door strategische communicatie. 
Alle communicatie die komt kijken 
bij het organiseren van evenement-
en vind ik wel mega leuk. Tijdens 
mijn tijd bij Ieder Talent Telt heb ik 
aan twee grotere projecten gewerkt; 
PRUTSWERK. het museum. en Je 
Mag Me Alles Vragen. PRUTSWERK 
bestond uit een pop-upmuseum in 
De Lindenberg over falen en fouten 
maken. Daarnaast heb ik daar twee 
evenementen georganiseerd; een live 
podcastinterview met publiek en een 
vertelavond.

Hoe combineer je de baan met je studie?
Ik kan dit combineren omdat ik de master over twee jaar verdeel.
Ik merkte dat het laatste jaar van mijn bachelor echt voorbij vloog
en ik verwachtte dat als ik mijn master in één jaar zou afronden, dat 
ook ontzettend snel voorbij zou gaan. Daarom wilde ik wat meer 
ruimte voor dingen die ik ernaast kan doen, zoals de baan die ik nu 
heb. Het voelt voor mij fijn dat ik nu al met één been in het werkende
leven sta en met het andere in mijn studentenleven. Ik denk dat daar-
mee de overgang straks een stuk minder hard is. Ik heb best een 
netwerk opgebouwd wat (hoop ik) straks erg van pas gaat
komen als ik op zoek ga naar een fulltime baan. 

Heb je nog tips voor
studenten die op zoek
zijn naar een baan?
Bouw een netwerk op en 
maak hier gebruik van! 
Het is cliché, maar een 
netwerk opbouwen tijdens 
je studententijd is extreem 
belangrijk en waardevol. 
Als je dit goed doet dan zal 
dit haar vruchten afwerpen. 
Wat hierin belangrijk is, is 
dat je altijd eerlijk, integer 
en oprecht bent, waardoor 
je echt jezelf kunt zijn. Hier-
door hebben mensen een 
goed idee van wie jij bent 
en wat je allemaal kunt. 
Dan kunnen zij jou ook 
goed helpen als jij op
zoek bent naar iets! 

Je Mag Me Alles Vragen is een
terugkerend evenement waarbij 
jongeren (taboedoorbrekende) 
vragen kunnen stellen aan mensen 
met een bijzonder levensverhaal, 
hobby of beroep. In november 
gaan we hier een XXL versie van 
organiseren in de Stevenskerk. Daar 
zal ik de komende tijd vooral druk 
mee zijn! 

Bij beide projecten bestaat mijn 
werkdag uit allerlei dingen, maar 
de meeste tijd gaat zitten in dingen 
regelen via mail, bellen en Whats-
app. Dat klinkt misschien raar, 
maar het kost veel tijd om contact 
te onderhouden met mensen, via 
mails telkens je idee uit te leggen 
en om te vragen aan de anderen 
hoe het gaat. Ook houd ik me bezig 
met het maken van draaiboeken, 
zoeken van sprekers, opzetten van 
de marketingcampagnes voor de 
werving van bezoekers, het mailen 
van pers, etc.
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STUDEREN IN DE ZON 
TEKST JULIA VAN ZOEST BEELD ME’SHELL PROVENCE

De laatste weken begint het weer er steeds beter uit te zien. Met het zonnetje dat schijnt, is het erg verleidelijk om 
lekker een terrasje te pakken. Maar ja, met tentamens in het vooruitzicht is dat niet altijd het verstandigst. Toch 
zijn er genoeg manieren om het studeren met het lekkere weer wat aantrekkelijker te maken. Daarom geven we 

hier een aantal tips voor hoe je én van het goede weer kan genieten én je goed kunt voorbereiden op je tentamens.

Op de uni 

Voor studieplekken buiten hoef je helemaal niet ver te 
zoeken. Op de uni zelf zijn er ook veel plekken waar je in 
het zonnetje kunt studeren. Zo is er aan café de Iris een 
‘balkon’ waarop picknicktafels geplaatst zijn. Verder zijn 
over de gehele campus plekken waar je met lekker weer 

goed kan zitten. Denk aan de picknicktafels op het grasveld 
voor het Maria Montessori Gebouw. Ook op het terras van 
het Cultuurcafé is het prima vertoeven met goed weer.  Een 

voordeel aan op de campus studeren: de WiFi doet het 
over het algemeen goed. Dat is ook altijd handig!

Barretjes

In Nijmegen zijn veel leuke barretjes waar ruimte is om te 
studeren. Een aantal van deze plekjes beschikt over een 

terras. We hebben de leukste cafeetjes van Nijmegen waar 
je buiten kunt zitten op een rijtje gezet:

First Things First
Op het Honigcomplex bevindt zich koffiebar First Things 
First. Buiten kun je zitten met uitzicht op de Waal. De kof-
fiebonen worden ter plekke gebrand en dat zorgt voor een 

heerlijk kopje koffie. 

Bagels & Beans Lange Hezel  
Voor de meesten is Bagels & Beans een bekend fenomeen. 
Toch mogen zij in dit lijstje niet ontbreken. Onder het genot 

van een lekkere lunch kan je hier prima studeren én toch 
genoeg zonnestralen meepakken. De WiFi code is op te 

vragen bij één van de medewerkers. 

Fresca
Een ander plekje dat ideaal is voor een productief dagje, is 
lunchcafé Fresca. Ook deze plek beschikt over een terras, 
dus ideaal om tijdens het leren nog een beetje bij te brui-
nen. Fresca heeft allerlei broodjes, cappuccino’s, soepen, 
sapjes en taartjes: genoeg keuze dus. Ook is de WiFi hier 

prima.

Plekjes buiten

Nijmegen kent nog veel meer mooie plekken 
waar je op een zonnige dag prima kunt stude-
ren. Parken zoals het Valkhofpark, het Goffert-
park of het Kronenburgpark bieden een groene 
omgeving waarin je je optimaal kan focussen 
op de tentamenstof. Ook de Waalkade is een 

ideale plek tijdens een zonnige dag. Een leuke 
tip is om een picknickmand te bestellen bij Bair-
ro Alto. Je kan je mand zelf samenstellen, want 
alles van hun kaart is mogelijk. Bij het mandje 

krijg je ook een kleedje mee, ideaal dus!

Tips voor als je buiten gaat studeren

• Laad je laptop goed op en neem eventueel een powerbank mee
• Die zon op je huid is heerlijk natuurlijk, maar het is wel belangrijk 

om te voorkomen dat je verbrandt. Smeer je daarom goed in.
• Drink voldoende (water). Je hersenen bestaan voor 80% uit 

water. Daarom zul je meer moeite hebben met je focus en korte 
termijn geheugen, wanneer je voor slechts 2% uitdroogt. Stay 
Hydrated dus!

• Zorg dat je comfortabel kan zitten. Misschien heb je nog wel 
ergens een campingtafeltje/stoeltje staan dat je kan gebruiken. 
Anders kan het handig zijn om een kleed of kussentje mee te 
nemen. 
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HOW TO...
DE LAATSTE LOODJES

OVERLEVEN
TEKST SAMANTHA VAN CADSAND & IZA VERSANTVOORT

BEELD JULIE VAN KERKHOFF

Alhoewel de aankomst van de zomer bij de meeste mensen veel opluchting en geluk opwekt, maakt dit 
het vaak moeilijker om je te focussen op deadlines en studeren. Wie wil er nou met zijn neus in de boeken 
zitten als de zon door de wolken komt en iedereen op het terras zit? Om de laatste loodjes te overleven en 

die overige studiepuntjes te pakken hebben wij een aantal tips. 

Je zult dit waarschijnlijk wel eerder gehoord hebben, maar het 
maakt het studeren zeker een stuk aangenamer. Het is zelfs 

bewezen dat buiten studeren stress vermindert en zorgt voor 
een beter humeur. Denk aan een achtertuin/ balkon of 

misschien zelfs op een terrasje, en mocht je het niet chill 
vinden dit alleen te ondernemen, probeer het dan eens samen 

uit met een vriend of vriendin. Met een beter humeur en 
minder stress neem je die laatste hordes altijd makkelijker.

Een andere manier van adapteren aan het zomerse seizoen
tijdens het leren is door goed te plannen, zodat je tijdens de 
mooie dagen ook tijd hebt voor iets leuks. Zorg dat het to-do 

lijstje vroeg op de dag volledig wordt afgevinkt zodat je ‘s mid-
dags of ‘s avonds de tijd hebt om echt te genieten. Voordat je het 
weet is het weer herfst. Als je via deze methode studeert, hou je 

genoeg tijd over om het meeste uit je dagen te halen.

Dit advies is heel simpel en wordt heel vaak herhaald, vooral door 
ouders en docenten. Wel zit er iets in: vroeger beginnen dan nodig 
lijkt kan heel handig zijn als er iets onverwachts opkomt. Mocht je 
tijdens het laatste hoorcollege realiseren dat er meer hoofdstukken 
te leren zijn dan je dacht, dan heb je de extra tijd die je hebt geno-

men daarvoor nodig. Zo niet, dan kan deze extra tijd altijd 
og gebruikt worden om de stof opnieuw te herhalen!

Zoek een plekje buiten op!

Begin vroeg met leren

Begin in de ochtend, plezier in de middag 
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Het kan moeilijk zijn om al je notities georganiseerd te 
houden, het zijn er vaak ook zo veel. Maar online of op papier, het is 
het altijd waard om je mappen goed georganiseerd te houden, zodat 
je specifieke begrippen makkelijk kan vinden zodat die theorie vragen 

een eitje zijn. Naast letterlijk opruimen, omdat een overvol bureau 
best demotiverend kan werken, is het ook goed om alles mentaal op 

orde te zetten. Maak een planning, eentje met realistische doelen, 
zodat je de planning ook bij kan houden. Mindmaps doen wonderen 

om de stof te visualiseren, zo is de rode lijn beter te volgen.

Docenten laten tijdens responsiecollege soms weten welke 
begrippen extra belangrijk zijn om te weten voor de toets. Elk 

kleine beetje helpt, dus zelfs aansluiten bij een responsiecollege 
zonder dat je zelf vragen hebt, kan uiteindelijk helpen tijdens de 

toets. Natuurlijk is het toch aan te raden om vragen te stellen. Als 
je tijdens het leren al vragen maakt, zal daar geheid iets tussen 

zitten wat nog niet beantwoord is voor het responsiecollege. Zelfs 
als dit eerder al gevraagd was en beantwoord is, is het nooit erg 
om om herhaling te vragen. De docenten zijn alleen maar blij als 

iemand die extra moeite neemt!

Na urenlang gestaar naar een scherm of open boek, heeft vrijwel 
niemand meer zin om te leren. Het werkt demotiverend, zelfs als je eerst 

zo gemotiveerd was om hoofdstuk 1 in één ruk uit te lezen. De 
werkelijkheid is dat niet alle doelen even haalbaar zijn, niet in een korte 
periode. Als je te lang bezig bent, kan het soms meer moeite kosten om 

je hoofd erbij te houden, te veel moeite zelfs. Dan lees je in een uur 
opeens veel minder dan het uur daarvoor. Daarom raden veel experts 

aan om tussen de 30 en 60 minuten te werken, dan een pauze te nemen 
van tussen de 10 en 20 minuten en dan weer verder te gaan. Geniet 

even van dat zonnetje en ga dan weer lekker aan de slag!

Soms is een pauze niet genoeg en is een ander soort motivatie 
nodig, een andere soort verandering. Dan kan het goed zijn om van 
aanpak te veranderen. In plaats van de stof steeds opnieuw lezen of 
samenvattingen te maken (beiden strategieën met veel tekst), kan je 
flashcards of mindmaps maken waarbij je de kern nog korter samen-
vat. Andere opties zijn de Feynman methode en retrieval practice. Bij 
de Feynman methode schrijf je eerst op wat je denkt dat een begrip/

theorie inhoudt, in je eigen woorden alsof je het iemand leert. Daarna 
lees je de stof opnieuw en corrigeer je jezelf. Als het boek moeilijke 
woorden heeft gebruikt, mag je die simplificeren. Retrieval practice 
lijkt hier een beetje op, maar dit focust vooral op het onthouden van 
de stof door er vragen over te maken zoals een docent zou doen en 
deze vragen dan te beantwoorden. Er zijn genoeg strategieën online 

te vinden, wees niet bang om ze te proberen!

Neem genoeg pauzes

Organiseer

Ga naar de responsiecolleges

Leer niet voortdurend op dezelfde manier
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WHAT DO THE
SOCIALS SAY?

Zoals elke editie zijn we weer benieuwd naar de mening van onze lezers via de rubriek ‘What do the socials say?’. 
Hierin worden op ons Instagram-account (@freemcw) een aantal vragen gesteld. Deze editie vroegen we onder 
andere wat voor soort festivals je graag bezoekt en waar je het liefst verblijft tijdens je vakantie. Jullie hebben 

massaal gereageerd. Dus lees snel verder om erachter te komen of jouw antwoord er bij staat. Zo niet en wil je de 
volgende FREEM editie shinen, vergeet dan vooral niet om ons te volgen!

TEKST JULIE VAN KERKHOFF BEELD ANOUK VAN BOKHOVEN

Nu de lente eenmaal is aangebroken blijft het langer licht en komt het zonnetje vaker tevoorschijn. Zo ook op het terras, maar wat 
drinken we nou eigenlijk het liefst? Op nummer 1 staat toch wel een klassieker: een lekker koud biertje. Wat je favoriete terras-

drankje ook mag zijn, het belangrijkste is om achterover te leunen, te ontspannen en te genieten van de zon met een goed gezel-
schap en een verfrissend drankje in de hand. Proost op de zomer!

Ben je ooit op een festival geweest, omringd door levendige 
muziek, sfeervolle lichtjes en een zee van mensen om je heen, 
terwijl je het perfecte moment probeerde vast te leggen met je 
telefoon? Het is een veelvoorkomend dilemma voor festival-

gangers in het digitale tijdperk. Een meerderheid blijkt toch aan 
te geven dat ze meer in het moment leven in plaats van dat ze 

hun telefoon erbij pakken om toch dat ene kiekje te maken. 

VRAAG 1: LEG JIJ ALLES VAST MET JE TELEFOON OP EEN FESTIVAL?

VRAAG 3: WAT IS JOUW GO-TO TERRASDRANKJE?

Biertje

Aperol Spritz

Wijn Sangria

Mojito

1

VRAAG 2: WELK SOORT FESTIVALS BEZOEK JE GRAAG?

Met het festivalseizoen voor de deur is het tijd om na te denken over welke evenementen je gaat bezoeken. Of je nu een          
doorgewinterde festivalganger of een nieuwkomer bent, één van de belangrijkste factoren om rekening mee te houden is het 
soort muziek dat er te horen zal zijn. Popfestivals zijn met maar liefst 67% het populairst, gevolgd door techno/house festivals. 

JA
27%

NEE
73%

Techno / House
24%

Hiphop / R&B
7%

Pop
67%

Hardstyle
2%

2

33

5

-------------------------------

-------------------------------

-------------------------------

-------------------------------

-------------------------------

-------------------------------
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VRAAG 7: WAAR VERBLIIJF JE HET LIEFST TIJDENS JE VAKANTIE?

VRAAG 4: WAAR WORD JE DOOR OVERTUIGD BIJ HET KOPEN VAN EEN FESTIVALKAARTJE?

Daar sta je dan met je ticket in de hand te wachten voor 
het festival waar je je al zoveel maanden op had verheugd. 
Maar hoe ben je nou eigenlijk bij dit festival terechtgeko-
men? Ben je overtuigd door je vrienden, heb je wat op 

sociale media voorbij zien komen of gaf de prijs voor het 
festivalkaartje toch echt de doorslag? Wat het ook was, 

geniet er vooral van!

11%
7%

67%

15%

Sterke sociale media

Posters en flyers

Vrienden die me overtuigen

Een goede prijs

VRAAG 8: HOEVEEL ZIN HEB JIJ IN DE ZOMER?

Tja, op deze vraag is eigenlijk maar één antwoord mogelijk. Ook al moeten we officieel nog een paar weken wachten, als de zon 
schijnt voelt het al bijna als zomer, toch?

Geen zin
...

Mega veel zin
!!

VRAAG 5: WAT IS HET EERSTE WAT JE GAAT DOEN, ZODRA 
DE TENTAMENS VOORBIJ ZIJN?

Boeken weg, laptop dicht, gedachten op nul en de vakantie 
kan bijna beginnen. Wanneer de tentamens achter de rug 

zijn, gaan de meesten van jullie het liefste uit, wordt er een 
terrasje gepakt of wordt er gewoon lekker gechild. 

Chillen in de zon

Uitgaan

Terrassen

Als het om zomers plezier gaat, zijn er weinig dingen die 
verfrissender zijn dan een duik in het water om even af te 
koelen. Maar waar doen we dit liever en wat prefereren 

we meer? Een kleine meerderheid geeft aan het strand als 
voorkeur te hebben. 

VRAAG 6: STRAND OF ZWEMBAD?

60%

40%

Strand

Zwembad

Als je op vakantie wilt gaan is de keuze vaak reuze. Toch 
heeft iedereen zijn eigen voorkeuren en behoeftes. De een 
heeft meer de voorkeur voor een luxe vakantie, terwijl de 
ander wat primitiever op vakantie kan gaan. Het verblijf 
bepaalt vaak wel de activiteiten die je op vakantie gaat     

ondernemen. Wil je liever een ultimate chill vakantie of zie 
je toch graag wat meer van het land waar je in verblijft? 

41%

13%
4%

42%

Airbnb in hartje
 Barcelona

Hostel in Thailand

Tent in
 de Ardennen

Huisje aan zee in Frankrijk

-------------------------------

-------------------------------

-------------------------------
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De laatste loodjes voor de vakantie 
komen eraan en wij, als OLC, willen 
iedereen veel succes wensen met de 
afronding van dit studiejaar. Daarna is 
het tijd voor een welverdiende vakantie!

Er is een update rondom de keuzevakken 
van de master. Het vak Informatie 
diffusie, dat als keuzevak kan worden 
gekozen in de master, wordt komend 
jaar in het Engels gegeven. Hierdoor is 
dit vak voor nog meer studenten van de 
universiteit toegankelijk en kan iedereen 
een kijkje nemen bij onze opleiding.

Daarnaast is het weer een einde van 
een periode en vragen we aan jou op de 
cursusevaluatie weer in te vullen van de 
afgelopen periode. Laat vooral weten 
wat je van alle vakken vond en wat er 

TRISTAN BRAAKMAN

ZA-ZIE KUIPERS

EMMY KOKEMMY KOK

MIEKE BERENDE

YOUP JANSEN VAN DER SLIGTE

JULIA VERMEER

HILDE VAN SCHIJNDEL

volgens jou verbeterd kan worden voor 
het komende jaar. Hier help je niet alleen 
ons, maar ook je medestudenten erg 
mee!

Wil jij voor komend jaar iets gaan beteke-
nen voor de opleiding? Meld je dan aan 
voor komend jaar als OLC-lid! Neem een 
kijkje op onze Instagram (@olc_cw) en 
als je vragen hebt stuur ons dan vooral 
een bericht! Als je overtuigd bent om 
deel te nemen aan de volgende lichting 
opleidingscommissie Communicatiewe-
tenschap, stuur ons dan een mail 
(olc.cw@ru.nl) en wie weet maak jij 
volgend jaar het verschil!

TEKST HILDE VAN SCHIJNDEL
BEELD FLOOR CROUSEN

De afgelopen weken is het OLC weer druk bezig geweest voor de afronding 
van dit studiejaar. Het einde van dit jaar komt inzicht en daarom zijn we ook 
op zoek naar onze opvolgers. Daarover hieronder meer!

OLC UPDATE
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OLC UPDATE
Mijn gordijn gaat open en de eerste zonnestralen van de dag 
vallen op mijn gezicht. De zomer is nu toch echt begonnen en 
Nijmegen staat weer in de bloei. De hele dag kan je heerlijk 
vertoeven aan de Waal, om vervolgens de zon onder te zien 
gaan. Muziekje aan op de box, een biertje in je hand en je beste 
vrienden om je heen. Wat kan een mens nog meer willen?

Voordat deze mooie zorgeloze tijd dan echt aan mag breken, 
is het tijd voor de laatste loodjes. De laatste tentamens komen 
eraan, stages worden afgerond en scripties worden ingeleverd. 
Hou vol! Het is moeilijk om achter je laptop te moeten zitten 
om te werken aan de studie als het weer buiten zo mooi is. Ga 
nog even door, jullie kunnen het. Daarna kan je het allemaal 
van je afschuiven, het is tijd om te genieten. 

De komst van de zomer betekent meer warmte om ons heen, 
meer feestjes en festivals en boven alles natuurlijk de 
Vierdaagsefeesten. Persoonlijk is de week van de 
Vierdaagsefeesten mijn favoriete week van de zomer. Iedere 
dag is er sprake van gezelligheid in de stad. Ik doe mijn voor-
deur open en ik kan de blijdschap van de mensen al horen en 
de lopers in de verte al zien. Na 5 minuten lopen sta ik in het 
centrum. Welke kant ik ook op ga, er zal vast iets leuks te doen 
zijn. Of  je nou een lekker biertje op het Faberplein drinkt, of je 

nou langs de Waal loopt om een dansje te doen op de dans-
vloer van Smkmrkt of dat je een nachtfeest meepakt, waar je 
zeker van kan zijn is dat een onvergetelijke week zal worden. 
Mijn favoriete dag is de roze woensdag. De stad kleurt dan roze 
en de lopers komen dwars door de stad heen. Ik vind het altijd 
super mooi om te zien hoeveel mensen iets roze aantrekken om 
de steun aan de LHBTIQ+ gemeenschap te laten zien. 

Naast de Vierdaagsefeesten biedt de zomer natuurlijk nog 
veel meer moois. Sommige van jullie bezoeken misschien een 
favoriet vakantieland, anderen besteden wat meer tijd met hun 
ouders die ze wat minder zien door het studentenleven en nog 
een ander gaat naar zoveel mogelijk feesten en festivals. Het 
festival waar ik de longen uit mijn lijf ga zingen is Concert At 
Sea, waar ik mag genieten van onder andere BLØF, Goldband 
en Son Mieux. Hoe je ook besluit de zomer van 2023 in te 
vullen, ik wens jullie allemaal een fantastische tijd. 

Wat ik jullie wil meegeven deze zomer is: geniet! De zomer is 
een tijd voor jezelf om tot rust te komen, de zon optimaal te 
benutten en jezelf even goed te verwennen. Maak hier gebruik 
van. Waar ik op hoop is om veel Mycelium-leden tegen te 
komen deze zomer, dan zijn de feestjes namelijk altijd een 
beetje leuker. 

TEKST IRIS KOOPS
BEELD JULIE VAN KERKHOFF

NAWOORD
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Verrijk je studie 
Goed voor jou &  je netwerk! 
Sluit je aan bij ons Rabo Studentennetwerk! Samen met RvN@
verbinden wij studenten met lokale ondernemers. Zo kun je
meedenken over maatschappelijke en economische vraagstukken. Én
leer je lokale professionals kennen. Hiermee breid je je netwerk uit en
ontwikkel jij jezelf!  

Rabobank.nl/rijkvannijmegen

Growing a better
world together


